

女性健康

紐崔萊™鐵素葉酸片



孕婦和胎兒的保健先鋒

血液中的紅血球負責將營養及氧分運 送到身體的每一個細胞,維持細胞運 作。鐵質及葉酸都是製造紅血球的必 需原料,而葉酸對胎兒的發育亦十分 重要。

5924 120片

建議用量:每天1至3次,每次1片, 隨飯餐食用。

誰需要它?

準備生育或懷孕期間的婦女,及鐵質攝取 不足的人士。

為何選擇紐崔萊™?

採用兩種極易被人體吸收的鐵質-富馬酸 亞鐵及葡萄糖酸亞鐵,配合葉酸,更有效 促進紅血球的形成。

每3片紐崔萊™鐵素葉酸片可提供:

鐵質------ 30毫克 葉酸------400微克

知多點

葉酸除了負責細胞運作,及維持胎兒的良好發育外,亦有助改善心臟及免疫系統健康。





CRITICAL FOR WOMEN IN CHILDBEARING YEARS

The red blood cells in the blood help to carry nutrients and oxygen toward every cell in the body to maintain cellular functions. Both iron and folic acid are essential to the production of red blood cells while folic plays an important role in fetal development.

5924 120 tablets

Suggested usage:

1 tablet each time, 1 to 3 times per day, preferably with meals.



WHO NEEDS IT?

Women in their childbearing years or during pregnancy, and people who have iron deficiencies.

WHY NUTRILITE™?

Our unique blend of iron fumarate and ferrous gluconate can be easily absorbed by human body. Moreover, it's combined with folic acid to promote the formation of red blood cells more efficiently.

Every 3 tablets of Nutrilite™ Iron - Folic Plus provides:

Iron ----- 30 mg
Folic acid ----- 400 mcg

TALKING POINTS

Apart from supporting the function of cells, maintaining proper fetal brain development, **folic acid** also helps to improve heart health and immune system.